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Verslag openbare deel van de 179e bijeenkomst Raad FHML  
d.d. dinsdag 14 februari 2023 

Aanwezig: zie presentielijst 

 
1 Opening, mededelingen en vaststellen van de agenda 
De voorzitter opent de vergadering en geeft aan dat de decaan voor deze bijeenkomst verhinderd 
is en dat de vice-decaan haar zal vertegenwoordigen. Tevens meldt de voorzitter dat de directeur 

FHML afwezig is vanwege ziekte.  
 
2a Vaststellen van de tekst van het openbare deel van het verslag van de 178e 
bijeenkomst d.d. 13 december 2022 
-22.2266o – d.d. 17-01-23 – verslag met bijlage 
 

Zie de goedgekeurde versie van het verslag met kenmerk 22.2266/Io 
 
2b Opmerkingen naar aanleiding van het openbare deel van het verslag 
De vice-decaan geeft aan dat het Bestuur FHML veel reacties heeft ontvangen naar aanleiding van 
de ‘kerstwensenactie’. Op dit moment wordt bekeken welke wensen gehonoreerd en uitgevoerd 
kunnen worden. 
 

3 Mededelingen vice-decaan  
De vice-decaan geeft aan dat er concrete stappen zijn gezet met betrekking tot de implementatie 
van de Startersbeurzen. Recentelijk zijn de Schools en de vakgroepen hierover geïnformeerd. 
Er zijn zeven Startersbeurzen te verdelen onder de UD’s die in 2022 een vaste aanstelling hebben 
gekregen bij het Maastricht UMC+/FHML. Dat zijn er minder dan het aantal UD’s, dat hiervoor in 
aanmerking komt, waardoor er een toekenningsprocedure is opgesteld. Van belang is dat het doel 
van de plannen er onder meer voor zal zorgen dat de werkdruk binnen de vakgroep wordt 

verlaagd. 
Desgevraagd geeft de vice-decaan aan dat de solidariteitsplannen, om zo meer aanvragen te 
kunnen honoreren zijn verworpen door het ministerie van OCW. 

Tot slot geeft de vice-decaan aan, dat de implementatie van het Sectorplan en de Starters- en 
Stimuleringsbeurzen wordt gecoördineerd door A. Gilsing. Zij zal in een van de volgende 
bijeenkomsten van de raad FHML een presentatie houden. 

 
M. oude Egbrink informeert de raad over drie visitaties die onlangs hebben plaatsgevonden ten 
behoeve van de nieuwe bachelor Regenerative Medicine and Technology, de Master Health & Digital 
Transformation en de (her-accreditatie) van de Master of Health Professions Education (MHPE). Alle 
opleidingen zijn positief beoordeeld en de nieuwe opleidingen kunnen in september aanstaande 
starten. 
 

4 Huisvesting/gebiedsontwikkeling en nieuwbouw Randwyck 
In verband met afwezigheid van de directeur FHML, wordt dit agendapunt doorgeschoven naar de 
volgende bijeenkomst van de raad FHML. 
 
5 Verantwoording Kwaliteitsafspraken FHML 2023 
-23.0099/I – d.d. 23-01-23 – nota verantwoording Kwaliteitsafspraken FHML 2023 
-23.0353 – d.d. 30-01-23 – verslag Kleine Commissie Kwaliteitsafspraken 

 
De voorliggende notitie is reeds besproken in de Kleine Commissie, met afgevaardigden van de 
raad FHML, en vraagt naar de stand van zaken met betrekking tot de gegeven suggesties ten 
aanzien van nieuwe initiatieven en het opnemen van de nog ontbrekende colleges. M. oude Egbrink 
geeft aan dat in de voorbereiding van de begroting 2024 zal worden bekeken of er financiële 
ruimte is voor nieuwe projecten. Met betrekking tot het verzoek van het opnemen van alle 

colleges, geeft M. oude Egbrink aan dat dit nog wordt besproken en geïnventariseerd. 
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Op basis van de gevoerde bespreking, de door M. oude Egbrink gegeven toelichting en de 

voorliggende documenten, adviseert de raad positief over de notitie verantwoording 
Kwaliteitsafspraken FHML, voorjaar 2023. 

 
6 Verantwoording NPO-middelen Onderwijs & Onderzoek 2022 
-23.0248/I – d.d. 02-02-23 – nota verantwoording NPO-middelen Onderwijs & Onderzoek 2022 
 

Naar aanleiding van de voorliggende notitie worden er enkele vragen gesteld door de raad die 
worden beantwoord door M. oude Egbrink. 
 
Met betrekking tot het inhalen van ‘Independent Lab Training ((ILT’s), vraagt de raad de reden 

waarom er 50% ten laste komt van het budget van de Kwaliteitsafspraken. M. oude Egbrink legt 
uit, dat dit project een thema is van de Kwaliteitsafspraken, maar voor een deel ingehaald diende 
te worden vanwege de COVID-pandemie.  
 
Desgevraagd legt M. oude Egbrink uit dat op pagina 8 – financial overview – per thema wordt 
aangegeven hoeveel middelen er zijn ingezet. Ten aanzien van de middelen voor onderwijs worden 
de budgetten niet uitgeput. 
 
De raad merkt op dat de ambitie voor de inzet van extra ondersteuning bij het gebruik van 
software en technische systemen is gestopt en vraagt naar de reden daarvan. M. oude Egbrink legt 
uit dat er voor deze ambitie een student-assistent was aangesteld en gebleken is dat er niet veel 

vraag naar was. De betreffende student-assistent is ermee gestopt en besloten is om de middelen 
anders in te zetten. De raad adviseert om na te gaan of hier eventueel nog steeds behoefte aan is. 
 
Desgevraagd legt M. oude Egbrink uit dat alle programma’s een ‘well-being’ budget hebben 
ontvangen ten behoeve van activiteiten voor studenten. In overleg met de studieverenigingen is 
bepaald welke activiteiten georganiseerd worden. Het budget kan nog gebruikt worden t/m 2024. 
Indien studenten ideeën hebben voor nieuwe activiteiten/projecten, kunnen zij zich melden bij de 

betreffende programmacoördinator.  
 
Op basis van de gevoerde bespreking, de door M. oude Egbrink gegeven toelichting en de 
voorliggende documenten, adviseert de raad, met inachtneming van bovengenoemde opmerking 

over de extra ondersteuning bij het gebruik van software en technische systemen, positief over de 
notitie verantwoording NPO-middelen Onderwijs & Onderzoek 2022. 
 
7 Nagekomen agendapunten 
Er zijn geen nagekomen agendapunten. 
 
8 Rondvraag 

De raad vraagt naar de stand van zaken met betrekken tot Epass. M. oude Egbrink geeft aan dat 
de twee commissies reeds zijn gestart met het onderzoek naar de inhoud van de portfolio’s en de 
administratieve/secretariële ondersteuning. De verwachting is dat er in mei/juni 2023 een 
adviesrapport gereed is over de inhoud van de portfolio’s. Desgevraagd geeft M. oude Egbrink 
aan, dat studenten, die willen aansluiten bij deze commissie, welkom zijn en dat zij navraag zal 
doen hoe zij zich hiervoor kunnen aanmelden. 
 
P. Winkens geeft desgevraagd aan dat het nieuwe promotiereglement UM weinig impact heeft op 
de FHML. De toegevoegde passage over de rol van de Graduate Schools wordt al door de Schools 
binnen de FHML toegepast. 
 
De raad vraagt naar de stand van zaken met betrekking tot het OBP ten aanzien van het thema 
‘Erkennen en Waarderen’.  De vice-decaan geeft aan dat er inderdaad stappen worden gezet om 
te kijken naar ‘Erkennen en Waarderen’ voor het OBP. Dat zal anders gaan verlopen dan bij het 

WP om zo sneller tot concrete acties te komen. De faculteitsdirecteuren zijn gevraagd om met 
ideeën te komen om een en ander vorm te geven.  
 
De studentgeleding verwijst naar een bericht vanuit de UM over de ChatGPT bij de faculteit FSE 

en vraagt of zoiets ook wordt geïmplementeerd bij de FHML. M. oude Egbrink beaamt dat en 

voegt toe dat de FHML input ontvangt van FSE en FASoS zoals richtlijnen en dergelijke. Ook is 
aan Edlab gevraagd om workshops te ontwikkelen voor de blokcoördinatoren. 
 
De raad vraagt of er meer bekend is over het responsepercentage van studenten bij de 
evaluatieformulieren. M. oude Egbrink geeft aan dat gebleken is dat de response rate laag is 
waardoor er weinig analyses gemaakt kunnen worden. Het Onderwijsinstituut FHML bekijkt nu 
hoe het percentage verhoogd kan worden. Een van de suggesties is om de evaluatieformulieren te 
laten invullen tijdens de laatste onderwijsgroep. M. oude Egbrink geeft verder aan dat suggesties 
van studenten welkom zijn. De studentgeleding geeft verschillende suggesties zoals: een 
evaluatieformulier toevoegen aan de toetsen; een evaluatie na einde van het blok verplichten; 
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begin aan het blok aangeven wat er wordt gedaan met de evaluatie; de evaluatie onderdeel 

maken van het mentorgesprek en kritisch kijken naar de (dubbele) vragen op de 
evaluatieformulieren. 

 
De raad heeft vernomen dat het een moeilijke opgave is om studenten te voorzien van 
stageplekken omdat er veel studenten op hetzelfde moment stage hebben en vraagt, met het oog 
op de nieuwe bachelors, hoe daarmee wordt omgegaan.  M. oude Egbrink kent deze signalen niet, 

en voorzover haar bekend is krijgen alle studenten een stageplek toegewezen. Zij zal hier 
navraag naar doen. 
 
Kim Luijten 

 

 


